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ZÁPISNICA 

z 4. rokovania Zdravotnej komisie Zastupiteľstva Košického 

samosprávneho kraja, konaného dňa 1.6.2023 

 
 

Počet prítomných členov:12           /podľa prezenčnej listiny/ 

Počet neprítomných členov: 7            

z toho ospravedlnení: 7             

 

PROGRAM ROKOVANIA: 

 
1. Otvorenie, zistenie počtu prítomných členov, schválenie programu rokovania 

2. Kontrola plnenia uznesení a požiadaviek komisie 

3. Územný plán veľkého územného celku Košický kraj – Zmeny a doplnky č. 5/2022 

(Ing. Serfözö) 

4. Návrh všeobecne záväzného nariadenia Košického samosprávneho kraja,               

ktorým sa vyhlasujú Zmeny a doplnky č. 5/2022 záväznej časti Územného              

plánu veľkého územného celku Košický kraj (Ing. Serfözö) 

5. Plán úloh komisií Zastupiteľstva Košického samosprávneho kraja na II. polrok 2023 

(MUDr. Hojstrič) 

6. Rámcová obsahová náplň zasadnutí Zastupiteľstva Košického samosprávneho kraja na 

II. polrok 2023 (PhDr. Dringuš) 

7. Ambulantná pohotovostná služba pre deti a dorast (PhDr. Dringuš) 

8. Návrhy, podnety a požiadavky 

9. Rôzne 

10. Záver 

 

 

K bodu č. 1 

Otvorenie, zistenie počtu prítomných členov, schválenie programu rokovania 

Vyjadrenie: Predseda komisie po privítaní prítomných členov komisie a hostí otvoril 4. 

rokovanie komisie. Konštatoval, že z celkového počtu 19 členov komisie je prítomných 12 

členov komisie, čo je nadpolovičná väčšina a komisia je uznášaniaschopná. Zo 4. rokovania 

komisie sa vyhotovuje zvukový záznam výlučne pre účely zhotovenia zápisnice. Návrh 
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programu rokovania komisie bol členom zaslaný e-mailom. Následne poprosil členov 

o pripomienky alebo doplnenia k programu. 

Diskusia: - 

Záver: Návrhy na doplnenie programu rokovania neboli predložené.  

 

Uznesenie č. 14/2023 
Komisia schvaľuje program 4. rokovania komisie. 

Hlasovanie č. 1  

Prítomní: 12 

Za: 12     Proti: 0    Zdržal sa:0 

Návrh bol schválený. 

Predseda komisie skonštatoval, že program 4. rokovania komisie bol schválený. 

 

K bodu č. 2 

Kontrola plnenia uznesení a požiadaviek komisie  

Vyjadrenie: Predseda komisie uviedol, že na poslednom rokovaní komisie bolo prijatých  7 

uznesení. Ani jedno uznesenie nevyžaduje plnenie. Ostatné prijaté uznesenia boli splnené. 

Diskusia: -  

Záver: Komisia nemala k danému bodu pripomienky. 

 

Uznesenie č. 15/2023  

Komisia berie na vedomie plnenie uznesenia a požiadaviek komisie bez pripomienok. 

Hlasovanie č. 2 

Prítomní: 12 

Za: 12      Proti: 0    Zdržal sa:  0  

Návrh bol schválený. 

 

K bodu č. 3 

Územný plán veľkého územného celku Košický kraj – Zmeny a doplnky č. 5/2022 
Vyjadrenie: Predseda komisie odovzdal slovo pánovi Ing. Serfözövi, ktorý uviedol, že 

Košický samosprávny kraj je príslušný orgán územného plánovania. Na základe zákonnej 

povinnosti a na základe požiadavky zo strany Ministerstva hospodárstva SR bolo zrealizované  

zo strany Košického samosprávneho kraja spracovanie Zmien a doplnkov č. 5/2022. Návrh 

zmien a doplnkov č. 5/2022 je spracovaný ako samostatná príloha schváleného Územného 

plánu veľkého územného celku Košický kraj v znení všetkých doposiaľ schválených Zmien 

a doplnkov (1/2004, 2/2009, 3/2014, 4/2017). Spracovateľom tejto dokumentácie je Inštitút 

priestorového plánovania. Hlavným riešiteľom je  Ing. Matúš Bizoň, PhD.. Návrh Zmien a 

doplnkov č.5/2022 bol zverejnený na internetovej stránke Košického samosprávneho kraja od 

13.02.2023, verejnosť sa k nemu mohla vyjadriť do 15.03.2023. Oznámenie o prerokovaní 

zmien a doplnkov bolo doručené dotknutým orgánom, dotknutým obciam, dotknutým 

samosprávnym krajom, vlastníkom dopravného a technického vybavenia územia a dotknutým 

právnickým osobám jednotlivo, elektronickou poštou. Doručené pripomienky boli 

zapracované do pripraveného návrhu. Po vydaní  súhlasného stanoviska príslušného Úradu 

pre územné plánovanie a výstavbu SR, môže byť dokumentácia Zmien a doplnkov č. 5/2022 

ÚPN VÚC Košický kraj predložená na schválenie Zastupiteľstvu KSK.                                                                                                           

Diskusia: MUDr. Vasiľová sa opýtala, či je plánovaná nejaká výstavba. MVDr. Molnár, PhD. 

sa opýtal, či boli aj nejaké podnety. Na tieto otázky odpovedal pán Ing. Serfözö. 

Záver: Komisia nemala k danému bodu pripomienky. 

 

 



Uznesenie č. 16/2023  

Komisia odporúča zastupiteľstvu predložený materiál prerokovať a schváliť v zmysle návrhu 

uznesenia.  

Hlasovanie č. 3 

Prítomní: 12 

Za: 12    Proti:  0   Zdržal sa: 0 

Návrh bol schválený. 

 

K bodu č. 4 

Návrh všeobecne záväzného nariadenia Košického samosprávneho kraja, ktorým sa 

vyhlasujú Zmeny a doplnky č. 5/2022 záväznej časti Územného plánu veľkého 

územného celku Košický kraj 

Vyjadrenie: Predseda komisie odovzdal slovo pánovi: Ing. Serfözövi, ktorý uviedol, že po 

schválení územného plánu sa jeho záväzná časť vyhlasuje prijatím VZN. VZN obsahuje 

záväznú časť. Následne po prijatí VZN je táto dokumentácia záväzná.  

Diskusia: - 

Záver: Komisia nemala k danému bodu pripomienky. 

 

Uznesenie č. 17/2023  

Komisia odporúča zastupiteľstvu predložený materiál prerokovať a schváliť v zmysle návrhu 

uznesenia.  

Hlasovanie č. 4 

Prítomní: 12 

Za: 12    Proti: 0    Zdržal sa: 0 

Návrh bol schválený. 

 

K bodu č. 5 

Plán úloh komisií Zastupiteľstva Košického samosprávneho kraja na II. polrok 2023 
Vyjadrenie: Predseda komisie predniesol návrhu plánu úloh na II. polrok 2023.  

Diskusia: MVDr. Molnár, PhD. skonštatoval, že ako člen zdravotnej komisie obdŕžal viacero 

podnetov, ktoré sa týkajú technického stavu alebo údržby zariadení, ktoré sú v pôsobnosti 

Košického samosprávneho kraja. Údajne sú tieto zariadenia v zlom technickom stave. Preto 

by bolo vhodné, aby sa vykonala kontrola v zariadení, napr. Polikliniky Sever, resp. nejakú 

všeobecnú kontrolu zariadení. MUDr. Vasiľová sa pripojila do diskusie, taktiež namietala zlý 

technický stav zariadení v pôsobnosti Košického samosprávneho kraja. Na základe týchto 

požiadaviek sa rozšíril navrhovaný plán úloh na II. polrok 2023 o bod číslo 5, ktorý znie: 

Správa o aktuálnom technickom stave objektov bývalých polikliník Košického 

samosprávneho kraja.    

Záver: Plán úloh na II. polrok 2023 sa rozšíril o bod číslo 5, ktorý znie: Správa o aktuálnom 

technickom stave objektov bývalých polikliník Košického samosprávneho kraja.    

 

Uznesenie č. 18/2023  

Komisia odporúča zastupiteľstvu plán úloh komisie prerokovať a schváliť. 

Hlasovanie č. 5 

Prítomní:12  

Za:  12    Proti:  0    Zdržal sa:  0 

Návrh bol schválený. 

 

 

 



K bodu č. 6 

Rámcová obsahová náplň zasadnutí Zastupiteľstva Košického samosprávneho kraja na 

II. polrok 2023  

Vyjadrenie: Predseda komisie odovzdal slovo tajomníkovi komisie PhDr. Petrovi Dringušovi, 

ktorý uviedol, že v rámci oblasti zdravotníctva sme do rámcovej obsahovej náplne zasadnutí 

Zastupiteľstva Košického samosprávneho kraja na II. polrok 2023 zaradili náš strategický 

dokument, ktorý potrebuje aktualizáciu a revíziu. Tento dokument bude pod názvom Priority 

zdravotnej politiky pre Košický kraj na obdobie 2023 až 2028 s výhľadom až do roku 2030. 

Tento bod by chceli mať pripravený a spripomienkovaný tak, aby mohol ísť na decembrové 

rokovanie Zastupiteľstva Košického samosprávneho kraja. Čo sa týka strategických 

dokumentov, za mesiac august a október by sme nepredkladali materiál do zastupiteľstva, až 

v decembri.  

Diskusia: Hlavný kontrolór Úradu Košického samosprávneho kraja Ing. Jozef Hudák 

poznamenal, že názov strategického dokumentu by sa mal zmeniť, mal by sa rok 2023 

nahradiť rokom 2024. 

Záver: Názov strategického dokumentu bude na základe navrhovanej zmeny zo strany 

hlavného kontrolóra Úradu Košického samosprávneho kraja Ing. Jozefa Hudáka znieť 

nasledovne: Priority zdravotnej politiky pre Košický kraj na obdobie 2024 až 2028 

s výhľadom až do roku 2030. 

 

Uznesenie č. 19/2023  

Komisia odporúča zastupiteľstvu predložený materiál prerokovať a zobrať na vedomie podľa 

predloženého návrhu aj so zmenou v názve dokumentu.  

Hlasovanie č. 6 

Prítomní:12  

Za: 12     Proti:   0   Zdržal sa: 0 

Návrh bol schválený. 

 

K bodu č. 7 

Ambulantná pohotovostná služba pre deti a dorast  

Vyjadrenie: Predseda komisie odovzdal slovo tajomníkovi komisie. Tajomník komisie PhDr. 

Dringuš prezentoval materiál pod názvom: Ambulantná pohotovostná služba (APS) pre deti 

a dorast 2023. Uviedol, že ak členovia komisie majú záujem, prezentáciu im vie zaslať 

emailom. Skonštatoval, že od 1.7.2018 nastala zmena, kedy začala fungovať APS a zrušila sa 

lekárska služba prvej pomoci, tzv. LSPP. Stručne zhrnul v oblasti APS legislatívu, pojmy, 

taktiež uviedol organizátorov APS v Košickom samosprávnom kraji. Na záver predstavil 

návrh novej siete APS pre deti a dorast a návrhy riešení zo strany MZ SR.  

Diskusia: MUDr. Galdunová sa opýtala, čo znamená posilnenie urgentných príjmov 

nemocníc. Poverený riadením oddelenia Ing. Gima skonštatoval, že lekári nechcú slúžiť 

v takých hodinách. MVDr. Molnár, PhD. sa opýtal, či v Kráľovskom Chlmci došlo k zrušeniu 

pôrodnice. Ing. Gima s tajomníkom komisie uviedli, že zatiaľ nedošlo k zrušeniu len sa 

plánuje. Hlavný kontrolór Úradu Košického samosprávneho kraja Ing. Jozef Hudák 

poznamenal, že 60% až 70% prípadov nepatria vôbec na urgentný príjem. Predseda komisie 

MUDr. Hojstrič uviedol, že od roku 1989 neprešla žiadna zmysluplná reforma zdravotníctva 

na území SR a že APS sú preťažené. Paušál, ktorý je vyplácaný organizátorom niekedy 

nestačí ani na prežitie. MUDr. Goda uviedol, že organizátori po finančnej stránke na tom nie 

sú až tak zle. Tajomník komisie vysvetlil členom komisie, že to čo uviedol MUDr. Goda a 

MUDr. Hojstrič platilo pre LSPP, ktoré fungovalo len podľa obodovania. Teraz APS je 

financovaná iným spôsobom a to rovnakým paušálom, preto vedia prežiť aj malé APS. Veľké 



APS ak majú viac pacientov, vedia prebodovať paušál a dostanú financie navyše, okrem 

samotného paušálu. Ak by to takto nefungovalo, tak malé APS by neexistovali. 

Záver: Komisia nemala k danému bodu ďalšie pripomienky. 

 

 

Uznesenie č. 20/2023  

Komisia berie na vedomie predložený materiál.  

Hlasovanie č. 7 

Prítomní:11  

Za: 11     Proti: 0     Zdržal sa: 0 

Návrh bol schválený. 

 

K bodu č. 8 

Návrhy, podnety a požiadavky 

MVDr. Molnár, PhD. sa opýtal, ako prebieha ta údržba polikliník, ktoré sú v pôsobnosti 

Košického samosprávneho kraja. Poverený riadením oddelenia zdravotníctva Ing. Gima 

uviedol, že budovy bývalých polikliník v súčasnosti (okrem iných nehnuteľností v rámci 

KSK) spravuje naša organizácia, ktorou je Správa majetku KSK. Každá budova má svojho 

správcu, ktorý je zodpovedný za správu a riadnu prevádzku daného objektu.  

 

K bodu č. 9 

Rôzne    

V rámci tohto bodu sa do diskusie neprihlásil žiaden z členov komisie. 

 

K bodu č. 10 

Záver 

Predseda komisie MUDr. Marián Hojstrič konštatoval, že program rokovania komisie bol 

vyčerpaný, poďakoval prítomným za účasť a uviedol, že ďalšie rokovanie komisie sa 

uskutoční dňa 27.07.2023 o 13,30 hod. na Úrade Košického samosprávneho kraja v zasadačke 

č. 310.  

 

 

 

 

 

 

 

PhDr. Dringuš Peter 

tajomník komisie 

MUDr. Marián Hojstrič 

predseda komisie 

 

 

 


